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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2024. március 25. (hétfő) napján 14 óra 15 perckor a Polgármesteri Hivatal 
Dísztermében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök- 
     Faragó Zsolt elnökhelyettes- 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag- 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag- 

 

Ülés közben érkezett:   Móra Viktória bizottsági tag- 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető (! jegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként); 
Majnay Gábor osztályvezető- 
!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens; 

Kovács Klaudia adminisztrátor; 

 

Meghívottak:    Jámbor Attila elnök- 
Rácz Petra elnök- 
Nagy László elnök; 

Valkainé Daczó Eszter művészeti vezető- 
Jámborné Inger Nikoletta Szekszárdi Kajak-Kenu SE 

képviseletében/ 
 

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 4 tag jelen van, így a bizottság határozatképes; !z elnök a nyilvános ülést 14 

óra 15 perckor megnyitja. 

 

Murvai Árpád elnök: Gondolom mindenki megkapta a kiküldött meghívót. Tisztelettel 

kérdezem a jelenlévő bizottsági tagoktól, hogy kinek van észrevétele, javaslata a napirendi 
pontokkal kapcsolatban? Úgy látom másnak nincs, nekem van. Én tisztelettel kérem a 
Bizottságot a következő változtatásra, az 5-ös napirendi pont kerüljön a 3/ napirendi pont elé 
és ha lehet, ezt zárt keretek között. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Zárt ülésen az így annyira nem megvalósítható, ez 

ugye közpénz a bizottsági keret. 

 

Murvai Árpád elnök: Akkor maradunk nyitottak. A 17-es napirendi pontot pedig javaslom 

levenni a napirendi pontok közül. Más vélemény van-e? Nem látok.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a „!z óvodarendszer átszervezése, a Szekszárdi Óvoda, 
Bölcsőde és Mini Bölcsőde többcélú intézmény létrehozása” tárgyú napirendi pont 
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napirendről való levételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök javaslatot tesz a napirendi pontok sorrendjére, amelyet a bizottság 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök javaslatot tesz a bizottság napirendjének elfogadására, amelyet a bizottság 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
(! napirendi pontok végső sorrendje a későbbiekben került megállapításra.) 
 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Szekszárdi Kajak-Kenu SE vezetőjének meghallgatása 

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

Meghívott: Jámbor !ttila elnök 

 

2. napirendi pont: 

!lisca Taekwondo Club vezetőjének meghallgatása 

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

Meghívott: Rácz Petra elnök 

 

3. napirendi pont: 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 2024; évi bizottsági keretének felosztása  
(15/számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

4. napirendi pont: 

! PTE IGY Gyakorló Általános Iskola, !MI Gyakorlóóvoda Táncművészeti Tagozata szakmai 
bemutatkozása  
(23/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági bizottság 

Meghívott: Daczó Eszter művészeti vezető, Bucsányiné Gréczi Gabriella intézményvezető 
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5. napirendi pont: 

A Tolnai-Turán Hagyományőrző Sportegyesület szakmai bemutatkozása  
(24/ számú bizottsági előterjesztés)  
Előterjesztő: Murvai árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

Meghívott: Nagy László elnök 

 

6. napirendi pont: 

!lapítványi támogatási kérelmek  
(17/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai árpád elnök 

 

7. napirendi pont: 

! 50; Gemenc Nagydíj megrendezésére vonatkozó támogatási kérelem  
(20/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

 

8. napirendi pont: 

Gemenc Judo Klub Egyesület támogatási kérelme  
(18/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

9. napirendi pont: 

! Fuss Bor Szóda Egyesület támogatási kérelme  
(19/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

10. napirendi pont: 

! Mozduljunk Együtt Szekszárdért Egyesület támogatási kérelme  
(21/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

11. napirendi pont: 

Javaslat a Gyermek Kosárlabda Sportegyesület 2023; évi Sportkeretből (működési 
támogatás) megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására  
(25/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
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12. napirendi pont: 

Javaslat a !lisca Gladiators Box Club 2023; évi Tartalékkeretből megítélt támogatási összeg 
elszámolási határidejének módosítására  
(22/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

 

13. napirendi pont: 

2024; évi Sportegyesületek támogatási keret/ Működési célú keret pályázati felhívása  
(16/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

 

14. napirendi pont: 

! Szekszárdi Tankerületi Központ által fenntartott intézmények átszervezésének 
véleményezése 

(65/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 

 

15. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda és Mini Bölcsőde zárva tartásának jóváhagyására, 
a mini bölcsőde szolgáltatás vonatkozásában  
(14/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

16. napirendi pont: 

! Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde főigazgatói megbízására vonatkozó pályázati 
felhívás közzététele  
(56/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 

 

17. napirendi pont: 

Egyebek 

 

 

1. napirendi pont: 

Szekszárdi Kajak-Kenu SE vezetőjének meghallgatása 

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

Meghívott: Jámbor !ttila elnök 
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Móra Viktória bizottsági tag megérkezik az ülésterembe. Jelen van 5 fő bizottsági tag, a 
bizottság határozatképes. 
 
Murvai Árpád elnök: Mielőtt nagy szeretettel köszönteném a Kajak-Kenu SE vezetőit, 
elmondom a bizottsági tagtársaim kedvéért, hogy egy megkeresést kaptam, ami az egyesület 
részéről akár panasz is lehetne, ők elfogják ezt mondani. Bevezetőül annyit, hogy tehetséges 
sportolók iskolai rendjének hozzáillesztése az edzésekhez, tehát úgy gondolom, hogy nekünk 
itt meghallgatás az elsődleges feladatunk és aztán megbeszéljük, hogy milyen fórumon tudunk 
esetleg segíteni ebben az ügyben. Tisztelettel kérem, hogy legyenek szívesek elmondani ezt a, 

szerintem valós problémát. 

 

Jámborné Inger Nikoletta a Szekszárdi Kajak-Kenu SE képviseletében: !zzal kerestük meg az 
Elnök Urat, hogy a városban nem csak sport, hanem ugye oktatási bizottság lévén is, úgy 
tapasztaljuk az elmúlt időszakban, hogy sportolók egy picit beszűkített helyzetben vannak az 
iskolákat tekintve, hiszen nagyon nehezen összehangolható a tényleges versenysport vagy 
akár egy közepes szintű sportolás a tanulás mellett. A mi tapasztalatunk legalábbis, a mi 

klubunkban az van, hogy a sportolóink 90 %-a a Garay Gimnáziumba jár középiskolába és 
főként ez a szűk keresztmetszet, most már egyre lejjebb tolódott a fiatalok körében, hogy a 
tanulás miatt válaszút elé kerülnek, 15-16 éves korban már nagyon nehéz a sportot ezzel a 
tanulással együttműködtetni hatékonyan és mind a kettőt magas szinten. Ez ügyben 
meghallgattunk több előadást is, amelyet más iskolák vezetői tartottak, Budapest és környéki 
iskolákat tekintve, és nagyon fontosnak találnánk, hogyha a városban is ez meghallgatásra 
kerülne és lehetővé tennék a sportolóknak egy olyan sportiskolai közoktatás típusú osztályt 
vagy akár egy fél osztályt a gimnáziumokban, amiben az időrend ehhez kerül meghatározásra. 

Felvettük a kapcsolatot a Sportiskolák Országos Szövetségével is, ők támogatólag állnak 
emellett, erről tájékoztatást tudnak adni, mind az iskolaigazgatóknak, mind akár a 
bizottságnak, hogyha érdekli és kész tantervekkel, kész rendszerrel tudják ezt beépíteni más 
iskoláknak is a működésébe, tehát nem nekünk kell úgymond kitalálni, hogy ez hogyan 
működjön. Én beszéltem egyébként a Garay igazgatójával, Huszárik Imre ugye az új igazgató, 

vele is leültem tárgyalni ez ügyben. Nyitott volt rá, meg kell néznie, hogy hogyan lehet ezt a 
tanmenetbe beilleszteni, viszont szükség lenne szerintem a városban az egyesületek között 
egy felmérésre, hogy ezt valóban csak mi érezzük-e kritikusnak, avagy mások is úgy látják, hogy 
erre szükség lenne és tényleg ne az legyen a jövőre nézve, hogy akadályozzuk a sportolókat, 

hanem inkább egy nagyon picit legalább támogassuk őket ez ügyben. Korábban ugye az I. Béla 
Gimnáziumban volt egy sportiskola vagy sportosztályszerű valami, ennek is utána jártam. Ez 

jelenleg nincs, nem működik, nem indítanak ilyen osztályt, viszont nem is olyan módszerrel 

működött ez, ami jelenleg a feltételeknek megfelelne. Úgyhogy én nem tudom, hogy ezt, 

például itt ül mellettem !dri, neki van kapcsolata a legtöbb sportegyesülethez, hogy egy 

felmérést indítani esetleg, mert az Igazgató Úr attól tart, hogy ő szerinte nincsen évente 15 
diák, akit ez érdekelne. Szerintem meg igen és ha egy angol oktatással van ez például párban, 
akkor én azt gondolom, hogy egy elég piacképes és modernebb szemléletű osztály lehetne, 
mint ami jelenleg elérhető a városban. Egyébként az !ntritt Rádióban voltam egy riportot 
követően, ebben a témakörben indítottak egy felmérést, oda is rengetegen jeleztek, 
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kommenteltek, tehát lehet, hogy érdemes lenne. Nem tudom, hogy a Bizottságnak milyen 
hatásköre van, hogyan tud ebben segíteni, biztos a KLIK vezetőivel is le kell ülni ez ügyben 
tárgyalni, de szerintem ideje lenne, hogy ebbe egy picit belekezdjünk és a középiskolai 
korosztályban a legégetőbb, aztán majd persze lejjebb is lehet menni a felső tagozatra, de 
nagyon nagy hátrányban vannak a sportolóink, azt el kell, hogy mondjam. Mindenféle program 
létezik arra, hogy hogyan támogatják őket, most ebbe itt nem mennék bele, mert ezzel nem 
húznám az időt, de messze vagyunk tőle.  

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Gyakorlatilag mi most a tehetségeink védelmében 

gondolkodunk, ha jól foglalom össze/ 
 

Jámborné Inger Nikoletta a Szekszárdi Kajak-Kenu SE képviseletében: Így van. 

 

Murvai Árpád elnök: Volt már ilyen sportoló az illető iskolában, aki pontosan azért váltott 
iskolát, mert az edzés rendje, a mérkőzés rendje nem lett elfogadva az osztályfőnök által és 
egy másik iskolába ment, ahol tárt karokkal fogadták. Jelzem, Európa Bajnoki bronzérmesről 

beszélünk. Mielőtt a többiek is nyilván elmondják a véleményüket, figyelemmel kísértem az 

Antrittnak ezt a felmérését, hozzá is szóltam/ Én úgy gondolom, hogy hosszú évekre 
megalapoznánk a tehetséggondozást Szekszárdon, ha tudnánk olyan bázisiskolákat találni, 
amelyek sporttagozatot működtetnek szakemberek segítségével, illetve az én véleményem 
szerint ehhez egy kollégium is szükséges lenne, egy sportkollégium, ami a sportolók egyéni 
időbeosztásához alkalmazkodik, nem pedig a sportoló alkalmazkodik, hogy fél 8-kor bezárják 
az ajtót. Tehát összetett a probléma, támogatnám azt a gondolatot, hogy a KLIK-en keresztül 
próbáljunk meg Igazgató Úrral találkozni és amikor ez a fórum létrejöhet, akkor nagyon 
szívesen látjuk az említett Urat, aki előadja, hogy milyen lehetőségeink és milyen törvényes 
keretek vannak ennek a megvalósítására. A magam részéről teljesen nyitott vagyok ez ügyben.  

 

Jámborné Inger Nikoletta a Szekszárdi Kajak-Kenu SE képviseletében: Köszönöm szépen/ 
 

Murvai Árpád elnök: Nem tudom, hogy a társaimnak mi a véleménye. Van-e hozzászólás, 
vélemény? Mivel ez egy beszélgetés, de jegyzőkönyvben rögzítjük, hogy a Bizottságnak az a 
véleménye, hogy meghallgatva ezt a jogos felvetést, Bizottságunk meg fogja keresni 
illetékesként a KLIK-et, illetve Iskolaigazgató Urat és egy kölcsönösen egyeztetett időpontra 
egy kibővített megbeszélést ez ügyben megejtenénk. Elfogadható ez a Kajak-Kenu Szakosztály 
vezetésének? 

 

Jámborné Inger Nikoletta a Szekszárdi Kajak-Kenu SE képviseletében: Azt gondolom, hogy 

igen, rendkívül jó lesz így. Köszönöm. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm és további sikeres munkát kívánok. Azt hiszem, nem kell 

mondanom, mind az 5-ünk nevében beszélhetek, hogy támogatásunkat élvezik továbbra is. 

 

Jámborné Inger Nikoletta a Szekszárdi Kajak-Kenu SE képviseletében: Köszönjük szépen. 

 



SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

   OKT!TÁS, SPORT ÉS IFJÚSÁGI BIZOTTSÁG! 

 

7  OKSI240325jkv_ny 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem a legjobb gyakorlat a jegyzőkönyvi rögzítés, 
döntés nélkül/ Valami határozat születhetne erről, hogy felhívja a Hivatalt, hogy tegye meg a 

szükséges intézkedéseket vagy valami ilyesmi.  
 

Murvai Árpád elnök: Milyen intézkedést tud tenni a Hivatal? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Például a Bizottság kimondja, hogy elviekben 
deklarálja, hogy a probléma megoldását szükségesnek tartja vagy felkéri a Hivatalt, hogy vegye 

fel a kapcsolatot a KLIK-kel és a Garay Gimnáziumnak az igazgatójával és szervezzen egy 
egyeztetést, amelyre hívja meg a Bizottság tagjait/ 
 

Murvai Árpád elnök: Akkor maradjon ez. Köszönöm szépen. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

31/2024; (III;25;) határozata 

a Szekszárdi Tankerületi Központtal kapcsolatos egyeztetésről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 5/3/ pontjában foglaltak 
alapján felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy vegye fel a kapcsolatot a Szekszárdi Tankerületi 
Központtal és a Szekszárdi Garay János Gimnáziummal, és szervezzen egy egyeztetést az 
iskolai tanrend és a sportolók edzésének minél hatékonyabban történő összehangolása 
érdekében, amely egyeztetésre hívja meg a bizottság tagjait is/ 
 

Határidő: 2024; április 15. 

Felelős: Majnay Gábor osztályvezető 

 

2. napirendi pont: 

!lisca Taekwondo Club vezetőjének meghallgatása 

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

Meghívott: Rácz Petra elnök 

 

Murvai Árpád elnök: A Taekwondo Club vezetőjét, Rácz Petra hölgyet kérném szépen, mondja 

el azt, amit egyszer már számomra elmondott. Arra kérek mindenkit, hogy figyeljen és 
véleményezze. 
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Rácz Petra elnök: Jó napot kívánok! Sziasztok! Elnök Úrral beszéltünk arról, hogy valamilyen 
küzdősport jellegű rendezvényt lehetne Szekszárdra hozni, én eleinte egy országos versenyre 
gondoltam, országos valamilyen versenyre, többféle is van nálunk. Egész egyszerűen ezt 

sajnos a szakszövetségünk nem támogatja, az a félelmük ugyanis, hogyha vidékre, tehát Pest 
megyén kívülre hoznánk le egy országos versenyt, akkor így nagyon sok versenyzőt 
veszítenénk, mert szegényeknek 1,5-2 órát kell pluszban utazniuk. Ezzel nyilvánvalóan én nem 
értek egyet és egy anyuka mondta erre azt, hogy ez elég érdekes, mert van, hogy mi 9 órát 
utazunk egy versenyért, egy kis versenyért, ami egy nemzetközi verseny és rengetegen ezt 
megteszik. Ezzel nem tudok mit kezdeni, tehát ez sajnos a mi vezetőségünknek, talán 
mondhatom így, szűklátókörűsége, úgyhogy akkor sajnos tovább kellett lépnünk a 
gondolkodásban. Nekünk volt 2020-ban, pont a covid előtt egy Küzdősport és Harcművészeti 
Expónk, amihez a város kérésére hozzácsaptunk gyakorlatilag adott pályázat keretein belül egy 
önvédelmi szemináriumi sorozatot, ami nagyon sikeres volt egyébként, csakúgy, mint az Expo. 

Ez az önvédelmi szemináriumsorozat egy kisebb rendezvény volt, 4 alkalomból állt, a Babits 

Művházban tartottuk, nagyon sokan érdeklődtek és eljöttek, és ennek folyományaként 
kollegám azóta is, illetve a covid után kezdte újra, önvédelmi foglalkozásokat tart teljesen 
hétköznapi érdeklődők számára. Az akkori pályázat másik lába ez az Expo volt, amin azt 
hiszem, hogy Alelnök Úr is részt vett, én legalábbis fényképeken láttam, hogy ott volt kisfiával. 
Ezt én úgy találtam ki, láttam már egy ilyen hasonló rendezvényt, de én úgy gondoltam, hogy 
ez egy ilyen komplex esemény legyen, mindenfélét lehessen csinálni, nézni mindenféle 
korosztálynak és ez, azt gondolom, hogy így valósult meg. Nyilván ez az első alkalom volt, 

annak gyerekbetegségeivel együtt, de volt külön gyerekfoglalkozás, volt olyan foglalkozás, ami 
a mi inkább felnőtteknek elmélyültebb jellegű testmozgás volt, voltak bemutató mérkőzések 
és bemutatók, melyeket különböző küzdősport és harcművészeti csoportok tartottak, 

emellett volt gyereksarok, volt lövészet/ Jött egy katona, aki nemcsak katonai közelharcot 
oktatott, hanem nem sportlövő, de valami hasonló, tehát lehetett lőni a gyerekeknek és ez 
egy ilyen plusz programelem volt, úgyhogy nagyon komplex volt dolog. Nagyjából 500 fő 
látogató jött el, ezt akkor a pályázat miatt ingyenesre kellett hirdetni, tehát a belépés az 
ingyenes volt, csupán az edzésekért kellett fizetni egy szerényebb összeget. Azóta is próbálunk 
pályázni, illetve minden évben beadtunk erre pályázatot, országos pályázaton sajnos nem 
sikerült nyerni és forrást szerezni, úgyhogy arról beszélgettünk az Elnök Úrral, hogy esetleg 

egy ilyen rendezvényt lehetne ismét a városba hozni. Ennek sajnos nagy a forrásigénye, én 
ezzel tisztában vagyok, akkor 4/000/000 forintot nyertünk a pályázat keretein belül erre és én 
azt gondolom, hogy nyilván azóta a költségek nőttek minden tekintetben, de hogyha ennél 
jóval kisebb összegből szeretnénk ezt megcsinálni , akkor az vagy egy nagyon pici rendezvény 
lesz, mondjuk egy házi rendezvény, vagy nem tudjuk azt a színvonalat tartani, esetleg növelni, 
ami ugye akkor volt, úgyhogy igazából elkezdtünk ezen gondolkodni, én megkerestem azokat 
az egyesületeket, akik akkor részt vettek ezen, nyilván velük vagyok kapcsolatban, mindenki 

nyitott a dologra és gyakorlatilag még szeretnénk új résztvevőket bevonni, hogyha ez egy kicsit 
konkrétabb lesz.  

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen, hogy mindezt elmondta nekünk. Emlékezhet 

mindenki a bizottság tagjai közül, sőt a jelenlévő hivatali dolgozók közül is, hogy volt egy olyan 
elképzelésünk, hogy az Ökölvívó Szövetséggel karöltve rendeznénk egy országos U12-es 
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döntőt, ami most már lekerült a napirendről több okból, és úgy gondoltam, hogy talán ennek 
a helyére időben és térben megrendezhetnénk egy ilyen dzsemborit, amennyiben erre 

pályázati pénzt is tudunk találni és megfelelő hátteret. Én megkértem szóban a hivatal 

illetékesét, tehát a pályázati osztályvezetőt, hogy legyen szíves nézzen szét a lehetőségek 
között, hogy sportrendezvény céllal van-e valami lehetőségünk, aminek biztos lesz önrész 

része, de az már fél siker lenne, ha találnánk ilyet. Több dolgot kell itt tisztázni egymás között 
és gondolom, hogy van erről véleményetek, hogy vállalkozunk-e erre, ha igen akkor hogyan és 
milyen erőfeszítéseket kell tennünk. Köszönöm, várom a véleményeket. Zsolt! 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót. Tisztelettel köszöntök minden 
jelenlévőt. Támogatnám mindenképpen ezt a rendezvényt. Szakmai szempontból és szülőként 
is azt gondolom, hogy a gyerekeknek nagyon fontos lenne a küzdősportokat megismerni. A 

küzdősportokban is a legfontosabbnak mindig azt tartom, hogy az esés technikáját tanulják 
meg, a balesetin is sokkal kevesebb dolog lenne és tulajdonképpen mindennek az alapja, 

akármelyik sportot nézem, mindenhol az a lényeg, hogy ha baj van, akkor tudjanak esni, erre 

a legjobb példa a küzdősportok és az önvédelmi sportok is nagyon fontosak a mai világban. 

Mindenképpen jó lenne ezt valahogy úgy összerakni, hogy először is, mindig ezen bukik vagy 

áll a dolog, hogy anyagilag hogy sikerül megvalósítani, nagyjából egy költségvetést kellene 
majd esetleg összehozni az egyesületekkel karöltve, illetve meg kell mozgatnunk minden követ 
és hátha kapunk szekszárdi vállalkozótól is támogatást, akinek esetleg ez sokkal kevésbé 
okozna fejfájást ennek a rendezvénynek az anyagi részét támogatni, úgyhogy minél többször, 

minél gyorsabban próbáljuk meg ezt összehozni, hogy ez meg is valósuljon, és ne csak az 

legyen, hogy most elcsúsztunk. Természetesen meg kell vizsgálni a pályázati lehetőségeket is. 

Köszönöm szépen a szót. 

 

Murvai Árpád elnök: Én is köszönöm. Van-e más hozzászólás? Nem látok hozzászólást. Itt is 

kellene valami határozatot hoznunk, az a határozat körülbelül így szólna, hogy a Bizottság 
érdeklődéssel meghallgatta a Taekwondo Club vezetőjének, Rácz Petrának az elképzelését és 
a felvetését egy ősszel megrendezendő, mondjuk így, hogy küzdősport dzsembori 

összeállításával és a Bizottság véleménye az, hogy ezt a rendezvényt meg kell valósítani és a 
megvalósításhoz már most hozzá kell látni, anyagi forrásokat keríteni, megnézni a 
lehetőségeket, pályázati lehetőségeket megnézni és egyeztetni a Sportközpont szakmai 
vezetésével egy időpont összeállításában, illetve megszerzésében. 

 

Rácz Petra elnök: Bocsánat, egy dolog. Beszéltünk ugye az időpontról mi már egymással, én 
utánakérdeztem az egyesületeknél, a 2 hozzánk közeli küzdősport egyesületnél is ez az év 
vége, ez elég sűrű. Nálunk szeptemberben van egy nagy verseny, novemberben, a thai 

bokszolók októberben mennek vb-re, tehát egy picit sűrű ez az ősz és tél eleje. 

 

Murvai Árpád elnök: Mi a nem sűrű? 

 

Rácz Petra elnök: Mondtam is korábban, azért tettük mi ezt annak idején február 1-ére, 

nemcsak azért, mert azt hiszem, ez a civilek napja, hanem ugye általában mindenki januárban 
alapoz, és akkor egy picit lazább a dolog, tehát a versenyszezon még nem indul annyira be. 
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Hogy erre lehetőség van vagy nincs, azt nem tudom, de talán ez az év eleje egy kicsit jobb 
időpont az előkészülés szempontjából, nyilván nem az az egy nap, ami probléma, hanem hogy 
erre azért komolyan fel kell készülni. 
 

Murvai Árpád elnök: Ahogy szokták mondani, más a leányzó fekvése így, ugyanis semmi 

garancia arra, hogy mi itt ülünk még februárban vagy nem tudom, decemberben, mindegy és 
ráadásul ez egy másik gazdasági év, úgyhogy akkor ezt a határozati javaslatot úgy 
módosítanám, hogy elvi határozat, hogy az Elnök Asszony által jelzett időpontra igyekszünk 
még a hivatalban lévő időmben megfelelő szervezést és utánajárást biztosítani és ameddig 

eljutunk, azt átadjuk a minket követő Bizottságnak. Ennyit tudunk akkor, hogyha ez 2025. 

február 1-je. 

 

Rácz Petra elnök: Köszönöm szépen/ Én nem ragaszkodom ehhez, csak elmondtam azt, hogy 

mi az, ami ezt befolyásolja, a mi munkánkat. Nyilván, ha beesne egy olyan pályázati lehetőség, 
amire azonnal le kell csapni és mondjuk ez meg van határozva, hogy év végéig fel kell használni 
ezt a forrást, az megint más helyzet. Ha kicsit ilyen kényszerhelyzetben vagyunk, nem 

lehetetlen, csak nyilván nehezebb lesz ezt a munkát elvégezni, hogyha közbe versenyekre 
járunk mondjuk többen, több egyesület is.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze a bizottság tagjai 
közül az, aki ezt az átfogalmazott határozati javaslatot elfogadja.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

32/2024; (III;25;) határozata 

!lisca Taekwondo Club vezetőjének meghallgatása 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 5/4/ pontjában foglaltak 
alapján  
 

1. deklarálja, hogy az !lisca Taekwondo Club által szervezendő dzsemborit elviekben 

támogatja, és 2024/ október 1/ napjáig minden tőle telhetőt megtesz a rendezvény 
megvalósítása érdekében- 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Murvai Árpád elnök 
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2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy vizsgálja meg a pályázati lehetőségeket.  

 

Határidő: 2024. április 30; 
Felelős: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

3. napirendi pont: 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 2024; évi bizottsági keretének felosztása  
(15/számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Mint mindenki előtt ismeretes, 43 millió forint a mi büdzsénk ebben a 

gazdasági évben, de ebből a 43 millió forintból egyszer 300/000 és egyszer 200.000 forintot az 

I. Béla Gimnázium tanulmányi versenyére már megajánlottunk, illetve megszavaztunk, tehát 
most 42,5 millió forintról kell döntenünk, annak a felosztásáról/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Mindenképp 43 millió forintot kell, hogy a Bizottság 
felosszon, mert ugye az még csak egy elvi döntés volt és egy későbbi napirendben lesz 
meghozva róla a végleges döntés. 

 

Murvai Árpád elnök: Rendben, akkor 43 millió forintról döntünk. Van-e valakinek javaslata 

arra, hogy hogyan osszuk fel ezt a keretet 2024. évben? Henrietta parancsolj!  

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: A korábbi bizottsági üléseken az szóba került már több 
alkalommal, hogy esetleg gondolkodjunk el azon, hogy egy olyan keretet hozunk létre, aminek 
rendezvényprogram a célja, a célkitűzése, hogy erre különítsünk el. Nem tudom, hogy erről 
beszéljünk-e most? Nagyon sok kérvény érkezik be hozzánk különböző sportrendezvények 
vagy akár iskolai rendezvényeknek a támogatására, amiket más keretből szoktunk biztosítani. 
Tűzzünk-e ki erre a célra valamit vagy fogalmazzunk-e meg keretet? 

 

Murvai Árpád elnök: Ez most kérdés volt vagy javaslat? 

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Kérdés volt és javaslat félig-meddig.  

 

Murvai Árpád elnök: Van-e más javaslat ebben a témakörben? Faragó Zsolt! 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót. Én támogatom Heninek a véleményét, 
illetve a felvetését, hiszen tényleg belebotlunk olyanba, hogy rendezvényeket nem tudunk 
már támogatni, mert működésre tettük. Ezt most vagy betesszük a tartalékkeretbe, vagy 

javaslok mindjárt 5 millió forintot elkülöníteni a rendezvényprogramok támogatására.  

 

Murvai Árpád elnök: 5-öt, erre a rendezvénytámogatásra? 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes Erős? 
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Murvai Árpád elnök: Körül kéne határolnia Heninek, hogy milyen rendezvényre gondolt, mert 
rendezvény egy focikupa is, meg rendezvény egy tanulmányi verseny is.  

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes Meg ez is rendezvény, amiről a Petra is beszélt.  

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Én egybevenném a sportcélú meg oktatási célú 
rendezvényeket, de külön is választhatjuk/  
 

Murvai Árpád elnök: Az én előzetes javaslatom, nem erőltetem rá senkire, mindenre nyitott 

vagyok, az valahogy úgy szólt, hogy 4,5 millió forintunk lenne tartalékba téve, de én ezt úgy 
értelmezem, hogy lesz őszi szezon, belemegyünk a télbe, jönnek kérések, hogy akkor legyen 
mihez nyúlni. Ifjúsági célú támogatásra gondoltam a 3,5 millió összeget és ha jól számoltam, 

akkor maradt 35 millió, ami tényleges keret, felosztható. Én körülbelül így gondolkodtam, az 

ifjúsági keretbe én belevettem, ez az én gondolkodásom, lehet más, az általam felemlegetett 
I. Bélás versenyeket, tanulmányi versenyt, beleveszem más tanulmányi versenyekre érkező 
támogatási kérelmet, az uniót, a Placcon dolgozó ifjúsági szervezetet és más olyan ifjúsági 
megmozdulást, amivel hozzánk fordulnak, tehát ebben az általam javasolt 3,5 millióban ezek 

lennének benne. Tartalék lenne 4,5 és 35 millióval tudnánk gazdálkodni most. Ez az én 
véleményem, de számoljatok nyugodtan és mondjatok véleményt. Köszönöm. Van-e más 
elképzelés? Majnay Gábor parancsolj! 
 

Majnay Gábor osztályvezető: Kiegészíteni szeretném az Elnök Úr javaslatát azzal, hogy most 
ugye beérkezett több kérvény is, van itt 2 nagyobb, több milliós értékű kérvény is, a Gemenci 

Nagydíj, illetőleg a Gemenc Judo Club. Ha erről dönt a Bizottság most, akkor lehet, hogy 

célszerű, amennyiben támogatni kívánja, azt most beletenni még pluszban a tartalékkeretbe, 

mert meg kell nevezni, hogy miből támogatja, és akkor a maradék maradhat a többi sportcélú 
pályáztatásra. Ha támogatja most a Bizottság ezt a 2 kérvényt, ugye ők nem pályáztak, meg 
kell határozni, hogy minek a terhére megy.  

 

Murvai Árpád elnök: Én értem. Maradnék annál, hogy osszuk fel a keretet most és amikor a 

napirendben odaérünk, akkor kialakul a Bizottság véleménye, elfogadja, támogatja, mennyire 

támogatja, miből támogatja. 3,5 ifjúsági célú a felsoroltak szerint, 4,5 milliós tartalék és 35 

millió kiosztható támogatási keret, ez az én javaslatom. Ki az, aki ezzel egyetért?  

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Köszönöm szépen a szót. Ha jól értem, akkor itt most 

alapvetően szinte ugyanazt mondjátok mind a ketten. Gábor, úgy értem, hogy Te 43 millióból 
szeretnéd most a 2 nagy összegről döntést hozni, az Elnök Úr javaslata, ami szerintem jó, ott 

már csak a 35 millióból tudnánk osztani, ha jól értem. Akkor jól értettem, csak ezt tisztázni 
akartam, mielőtt döntök. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót. Bonyolítanám egy kicsit a helyzetet, 3,5 

millió forint lenne és a 4,5 millió forint tartalék, amit az Elnök Úr javasolt. 35 millióból én 4 
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millió forintot javasolnék még rendezvényprogramok támogatására és a 31 millió keretet 

osszuk fel, tavaly is, azt hiszem, hogy ennyi volt, próbáljuk meg ezzel. 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Még egyszer megkérdezem, hogy mit értsünk rendezvény 
alatt? Mert rendezvény az is, ami bejön, hogy ő szeretne kosárlabda Street Ball-t rendezni, az 

is rendezvény. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Rendezvény alatt értem akár az ifjúsági rendezvényeket, akár 
amit most az Alisca Taekwondo próbál kezdeményezni, hogy ezekhez hozzá tudjunk 
valamennyire is nyúlni támogatásként, ne csak várjuk azt, hogy hátha lesz szerencséjük 1-1 

pályázatra. Én azt gondolom, hogy ez a célirány, ahogyan Heni is elmondta, hogy mindegyiket, 

természetesen fel lehet osztani, a 4-ből mennyi legyen ifjúsági, mennyi legyen 

sportrendezvényre vagy éppen sportnépszerűsítési rendezvényekre, de mindenképpen egy 

kicsit több célra tartalékolnék, mint az, hogy most beérkeznek, látván a keretnek a mértékét, 

és akkor beérkezik mindenki, azzal számol, hogy szétszórtuk és akkor ugye itt állunk mondjuk 
fél év múlva és arra várunk, hogy honnan tudunk adni támogatást vagy éppen a 4,5 milliós 
tartalékkeretből kellene mindent megoldani. Elég nagy mértékű számokkal bírnak ezek a 
rendezvények, nem kevés pénz, de nem is olyan sok pénz, amikor látjuk, hogy 1-1 

rendezvényre kell 4 millió forint. Most csak tényleg számokról beszélek nagyvonalakban, hogy 

egy ilyen 4-5 millió forintos rendezvény, ami nagyon fontos lenne az utánpótlás 
szempontjából, megrendezésre kerül, akkor ahhoz mondjuk nem 500/000 forinttal járulnánk 
hozzá, hanem hozzá tudnánk járulni többel, és akkor jobban tudnánk biztosítani azt, hogy meg 
is valósuljon ez. Köszönöm szépen. 

 

Murvai Árpád elnök: Ha jól értem, akkor nagy rendezvényekben gondolkodsz. Itt lesz a 

bukfencünk szerintem, hogy kifizetsz egy nagyrendezvényre 4 millió forintot, a kisebb 

rendezvényekre meg, ahova kérnek 400 meg 600.000 forintot, oda meg már nem lesz 
pénzünk, tehát nagyon meg kellene nézni, hogy akkor melyik költségünkből vagy melyik fajta 
költségből veszünk el nagyrendezvényekre támogatást, mert ez a 43 millió akkor el fog 

törpülni szerintem. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nagyon nagy fejtörésben van a Bizottság, de én azért 
szeretném azt elmondani, hogy készülhetünk egy következő „rohamra”, ami a kérvényeket 
illeti, hiszen, ha olvastátok a Magyar Közlönyt, ami teljesen nyílt és mindenki előtt nyitva van, 
hogy a Szekszárd Nonprofit Kft/ elvesztette az állami kiemelt támogatást, nagyon sok pénzről 
van szó, ami azt jelenti, legalábbis a mostani információ szerint, amit már Orbán Viktor 
miniszterelnök úr ugye dedikált, úgy gondolom, hogy itt nincs visszaút, hogy ott a 
Sportcsarnokban lévő szakosztályok támogatás nélkül maradnak és sajnos a legnagyobb 
probléma, hogy ez 2026-ig szól, ami azt jelenti, hogy tudjátok, a Bizottságban mindenki, de itt 

a vízilabda, az úszás, a darts, atlétika, nem tudom, hány szakosztály van ott. Ez nagyon nagy 

kihívás lesz nekünk, gondolom sorakozni fognak a kérelmek egymás után, és amint már látjuk, 
hogy a Gemenc Kupára meg is jött az első, ami valóban várható volt a tavalyi költségeket 
ismerve, hogy mínuszosan zártak. Én azt javaslom, hogy minél előbb ki kéne szórni, mert az 

egyesületeknek meg nagyon-nagyon kell a pénz, de hogy amit lehet, spájzoljunk be tartalékra, 
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mert én szerintem itt sok minden kérés fog hamarosan érkezni hozzánk, még akkor is, ha csak 

szeptemberig vagyunk, ez kb. a versenyszezon, addig meg a döntések meg is lesznek, tehát itt 
kellene pénz. Én nagyon egyetértek az Alelnök Úrnak azzal mondatával, hogy kisebb összeget 
adni egy 5 millió forinthoz, akkor inkább ne adjunk vagy nézzük meg a többit, hogy hogyan 

tudjuk még bővebben szétosztani ezt a kevés kis pénzt, ami a mi rendelkezésünkre áll/ Én azt 
javaslom, hogy még emeljük meg a tartalékot és várjunk egy picit. Nem tudom meddig kell ezt 

kiosztani, van-e határidőnk? Nincs, akkor én azt mondom, hogy nagyon járjuk körbe ezt a 

mostani elosztást, hiszen hallottuk itt a Henitől is, hogy vannak itt különböző rendezvények 
más területről, nem csak sportról is és teljesen jogos ez a kérés/ Én mindenképpen emelném 
a tartalékra és nem nagyon osztogatnám most egyből fel ezt a pénzt és nagyon-nagyon 

méltányolni és azt, amit Alelnök Úr is mondott, hogy ha adunk, akkor olyan helyre adjuk, hogy 

ott legyen súlya a támogatásnak. Nagyon nagy érvágás ez a szekszárdi sportnak, nem akarok 

itt előadást tartani meg nem is ide tartozik, tudjátok nagyon jól, hogy miről van szó. Az elmúlt 
évtizedekben ilyen nem volt, sajnos bekövetkezett, hogy levették Szekszárdot a kiemelt 
támogatásból, ez nagyon-nagyon sok pénzt jelent. Köszönöm. 

 

Murvai Árpád elnök: Más vélemény? Faragó Zsolt! 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen. Csak pontosítanék, mert nem 
nagyrendezvények, hanem nagyobb költségvetésű rendezvényekhez is hozzá tudjunk nyúlni, 
ezért gondoltam ezt a 4 millió forintot rendezvényprogram támogatásként, attól függetlenül, 
hogy ifjúsági vagy sportrendezvény, mert hogyha teszem azt, és példának hoztam fel, nyilván 
nem a 4 millió forintot egy ilyen rendezvényre gondoltam, hanem amikor 4-5 millió forintos 

rendezvény, ami nagy jelentőséggel bírna a városban és a fiataloknál, akkor nem azt 

mondanánk, hogy tudunk adni 150/000 forintot, hanem esetenként esetleg 5-800.000-et, 

tehát nagyobb léptékű támogatást tudnánk adni ezzel. Ettől függetlenül és talán Horváth 
Ferenc is erre gondolt, hogy maga a tartalékunk, még hogyha célirányosabb is, akkor a 4,5-ről 
lenne 8,5 millió forint, a 3,5-el egyetértek és akkor a 35 működési támogatásból lenne 31, de 

ha jól emlékszem, 31 volt tavaly is, de valahogy azért csak összejön az is, nem csökkentettük 
akkor a tavalyi működési támogatási keretet, hanem ugyanott tartottuk, viszont más 
tartalékunk növekedett ezzel az összeggel, én erre gondoltam. Köszönöm szépen. 3,5; 4,5; 4 

és 31. 3,5 forint lenne az ifjúsági; 4,5 millió a tartalék és 4 millió forint a rendezvényprogram 
támogatásra és 31 millió a működésre. Ha a 4-et hozzátesszük a tartalékhoz, akkor viszont 

ugyanazt a szerepet kapja, hogy tartalék és nem kifejezetten a rendezvényprogramokra szól. 
Mert, ha a 4,5-ből csinálok 8,5-öt, akkor abból nem biztos, hogy rendezvényprogramokra 
megy. 

 

Móra Viktória tag: Üdvözlök mindenkit! Bocsánat a késésért/ Nem egyszerűbb egy nagyobb 
edényből válogatni utána, hogy ha valamit szeretnénk támogatni? Ha most felcímkézed, 

felaprózod apróbb csomagokba, akkor ki tudja, hogy a végén hogyan jönnek be a kérelmek is, 
hogy támogassuk, mintha egy nagyobb tartalékkeret van, mondjuk 8,5 egyben tartalékkeret 
és akkor nyilván a rendezvények, tehát itt bárkinek, ha bejön a kérelme, akkor tudunk dönteni. 
Én azt mondom, ne legyen 4 külön zseb, hanem legyen egy nagyobb tartalék és abból nyilván, 

bármilyen kérelem bejön, akkor abból tudunk válogatni. Én ezt gondolnám, hogy ne legyen 
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külön rendezvény zseb, hanem legyen egy nagyobb tartalékkeret, legyen egy ifjúsági, ami 
viszont az ifjúságra menjen, tehát ami nem a sport, hanem tényleg kifejezetten a tanulmányi 
verseny és egyéb oktatási és ifjúsági témával és a 31 az rendben. Nekem ez lenne a javaslatom. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Köszönöm a szót. Próbáltam én is itt a matekot csinálni, 
az úgy nagyjából, hogy 4 rendezvény, 4,5 tartalék. Én csináltam egy olyat, hogy 9 millió, ez a 2 

egyben tartalékba, 3 millió ifjúságra és 31 pedig a felosztásra. Én átgondoltam úgy nagyjából 
és a rendezvény nekem még változatlanul kérdést jelent, mert az előbb felsoroltatok 2 

rendezvényt, az elviszi az egészet.  

 

Murvai Árpád elnök: Ez így van. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Itt nagyon észnél kéne lenni. Én még, ha döntés születne, 
hogy mi hogyan támogatjuk ezt a 2 kiemeltet, ami most még egyelőre igény, ezt is betenném 

a tartalékba, tehát 9, 3, 31, de ha ez az 5 meg 3 itt szóba kerül, nem tudom, ezek azért elég 
magas összegek, hogy ezt így teliben tudnánk támogatni, akkor én ezt még hozzátenném, nem 

biztos, hogy ezt az összeget, de annak az összegét a 9 millióhoz, el 31-ből és hozzá 9 millióhoz. 

Köszönöm. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen. Biztosítani szerettem volna, hogyha 
bejönnének esetleg rendezvények ebből a szempontból, hogy talán egy kicsit támogatni, 
motiválni azt, hogy ezek a rendezvények megvalósuljanak, sportrendezvények, de el tudom 
fogadni azt is, hogy tartalékkeretbe helyezzük ezt a 4 millió forintot, amit javasoltam még és 
akkor a 8,5, 3,5, 31 állna meg, amit Viktória is javasolt. Igazából valóban a tartalékkeretbe 
belefér az is, hogy rendezvény, sportrendezvény, meg az is belefér, hogyha más formában 
érkezik. Nem tudhatjuk előre, de az eddigi évek tapasztalata az, hogy a rendezvények 
szorulnak be általában és mindenképpen azt látnám célszerűnek, hogy az utánpótlásnevelés 
és a sportok népszerűsítése azért az megvalósulhasson, és ne anyagi problémák miatt, esetleg 

elvetik ezeket. Köszönöm szépen. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! keretek bármikor módosíthatóak, év közben sincs 
akadálya annak, hogy egyik keretről a másikra átcsoportosítsa a bizottság/ 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ha jól értem, Ti értetek hozzá, én annyira nem, tehát 
most teljesen mindegy, hogy hogyan osztjuk fel, ezt bármikor tudjuk módosítani. Akkor 

szavazzunk és menjünk tovább. 

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Összevetettem a közös gondolatainkat és ezek szerint 

az én utolsó javaslatom ez lenne, mert most már tudjuk, hogy menet közben módosíthatunk. 

A sportcélút én a tavalyihoz képest 1 millióval megemelném, mert nekem vesszőparipám, 

hogy picivel mindig többet adjunk, mint korábbi évben, bármilyenek is a lehetőségeink, ezért 
én azt 32 millió forintra tenném, az ifjúsági keretben a 3,5 milliót tartanám azzal a feltétellel, 
hogy ezen belül a tanulmányi versenyek is szerepelnének, és így akkor maradna nekünk 7,5 

millió forintunk a tartalékkeretre, amire belevenném a sportcélú rendezvényeket is többek 
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között, mindenféle egyéb extra működési plusz kérésekkel együtt. Ez a 3 kategória, nekem ez 

lenne a végső javaslatom. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Ha nincs más, akkor szavaznunk kell. Van egy olyan matek 

sorunk, hogy 9, 3, 31; van egy olyan, hogy 8,5; 3,5; 31; valamint 7,5; 3,5; 32. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Először a Heniét kell feltenni szavazásra, mert az volt 

az utolsó módosító javaslat.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Murvai Árpád elnök: Aki úgy gondolja, hogy a Mácsik Henrietta által elmondott felosztás 
domináljon, az kézfelemeléssel jelezze/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

33/2024; (III;25;) határozata 

az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 2024; évi bizottsági keretének felosztásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019 (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ sz/ melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság (OKSI) alcím 1/1 pontja alapján a 

2024/ évi költségvetésről szóló 4/2024/ (III/14/) önkormányzati rendeletben (5/ sz/ melléklet) 
elkülönített Oktatás, Sport és Ifjúsági Keretet – 43.000 eFt-ot -, az alábbiak szerint osztja fel. 

 

I; Sportegyesületek támogatási kerete (pályáztatás útján)   32.000 eFt 

 
II; Ifjúsági Tartalék keret       3.500 eFt 

 

III;  Tartalék keret        7.500 eFt 

 

Összesen:         43.000 eFt 

 

Határidő: 2024;  március 25; 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: !kkor tehát tartalék 7,5; ifjúsági célú 3,5 és felosztható 32 millió/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Olyan ügyrendi javaslatot szeretnénk, a Hölgy a 
későbbi napirend, mint az Úr, viszont a Hölgynek nagyon el kellene mennie, hogy meg lehetne-

e cserélni a 3-as és a 4-es napirendi pontot. 
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Murvai Árpád elnök: Ennek szerintem nincs akadálya, de szavazást kérek ez ügyben, hogy 

megcseréljük a 2 napirendet. Köszönöm/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a napirendi pontok sorrendjére vonatkozó ügyrendi javaslatot, 
amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott;  
 

4. napirendi pont: 

! PTE IGY Gyakorló Általános Iskola, !MI Gyakorlóóvoda Táncművészeti Tagozata szakmai 
bemutatkozása  
(23/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági bizottság 

Meghívott: Daczó Eszter művészeti vezető, Bucsányiné Gréczi Gabriella intézményvezető 

 

Murvai Árpád elnök: Tisztelettel köszöntöm Daczó Esztert és megkérem, hogy szóban 
egészítse ki az írásban beadott beszámolót, bemutatkozót/ 
 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Szeretném jelezni ennél a napirendi pontnál, hogy nem 

kívánom tárgyalni és nem szeretnék róla szavazni sem. Köszönöm szépen. 

 

Murvai Árpád elnök: Tudomásul vettük. Parancsoljon! 

 

Valkainé Daczó Eszter művészeti vezető: Sok szeretettel köszöntök mindenkit! Én Valkainé 

Daczó Eszter vagyok, a Táncművészeti Tagozat vezetője. Immár 23 éve működünk Szekszárdon 
a Gyakorló Iskolában alapfokú művészetoktatásként mintegy 200 diákkal jelenleg. A 

beszámolóban, azt hiszem, részletesen kitértem mindenre, csak pár mondatban szeretném 
kiegészíteni, hogy elkötelezett hívei vagyunk a tehetséggondozásnak, növendékeink Európa 
és országos bajnokok. A tehetséggondozásunk továbbnyúl az alapfokú művészetoktatáson, 

maga az intézmény több felsőfokú és középfokú intézménnyel van kapcsolatban, tehát a 
célunk az amatőr és a profi táncélet kapcsolatának a megerősítése. Jelenleg a 2024-es tanévtől 
a Magyar Táncművészeti Egyetem kiemelt tehetségpontja lettünk, ahol maga az egyetem, ami 
az egész országban összesen 5 darab működik, egy külön évfolyamot indított az 
intézményünkben, ahol felkészítjük a növendékeket a felsőfokú tanulmányokra. Ennek már 
produktuma is született, egy növendékünk már felvételt nyert az idei tanévben. A 

Táncpedagógusok Országos Szövetségének tagjai vagyunk és az elnökségi tagságon belül én, 
mint a szakmai felügyeleti szervnek a tagja veszek részt, a Szövetséggel karöltve a déli régión 
belül különböző programokat valósítunk meg 5-6 éve már, ami azt hiszem, hogy példaértékű 

és egyedülálló ebben a régióban. Országos elődöntőt rendezünk Szekszárdon már több, mint 

6 éve, amit sajnos anyagi problémák miatt 2 éve Paksra kellett áthelyeznünk. A Nagy 

Táncválasztó az egyetemes tánctörténetet népszerűsíti, azt is 4 éve rendszeresen szervezzük 
itt Szekszárdon, ami nemcsak a mi növendékeinket, hanem Szekszárd városában élő, tánc iránt 
érdeklődő növendékeket is megmozgat. Azt hiszem, hogy az iskolánkban a magasan képzett 
pedagógusainkkal olyan munka folyik, ami büszkén mondhatom, hogy ebben a régióban 



SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

   OKT!TÁS, SPORT ÉS IFJÚSÁGI BIZOTTSÁG! 

 

18  OKSI240325jkv_ny 

 

egyedülálló. Nem hiszem, hogy sok olyan intézmény van, akik mögött egy Magyar 
Táncművészeti Egyetem áll és magát a képzést, az egész struktúrát igazgatja. Itt inkább az 
oktatási részét emelném ki, természetesen mondhatjuk, hogy ez nem sport, bár a tánc, az úgy 
gondolom, hogy néha túlnyúl a sporton. Részemről ennyi lenne egy rövid összefoglaló. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Van-e valakinek kérdése akár az írásban leadott 
beszámoló kapcsán, akár a szóbeli kiegészítést illetően? 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Köszönöm a szót. Azzal szeretném kezdeni, hogy 
gratulálok, én nagyon régóta ismerem a szervezeteteket, az országos elnökséget is. Megütötte 
az a fülemet, hogy anyagi okok miatt mentek Szekszárdról Paksra/ Ez mit jelent? Gondolom, 

valami terem, vagy nem tudom. Miről van itt szó? 

 

Valkainé Daczó Eszter művészeti vezető: Tudni kell, hogy most Pakson 500 gyermeket és 
több, mint 500 nézőt mozgatunk meg, tehát 1000 fölött volt maga a látogatottság, ez egy 

egész színházat kíván egy ilyen rendezvény, és mindezt maga a tagozatunk szervezi. Sajnos 

már 2 éve egy olyan bérleti szerződést kínál nekünk a Babits Kulturális Központ, amit maga a 

szövetség nem tud anyagilag vállalni és ez egy elég nagy probléma. Bár nem egy sport oldal, 
de mégis a számok azt mutatják, ezt természetesen dokumentálva is alá tudjuk támasztani a 
szövetség részéről, a másik oldalról pedig, az egyetem részéről is természetesen. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Még egy gyors kérdés. Milyen nagyságrend ez? 

Gondolom nem üzleti titok. 

 

Valkainé Daczó Eszter művészeti vezető: Megmondom őszintén Feri, hogy én úgy emlékszem, 

hogy 800.000 forint + áfa volt a bérleti díj ajánlatuk, a szövetség semmiféle támogatást nem 
kap most már, nincsen állami támogatás, csak a jegybevételekből tudjuk finanszírozni 
magának a rendezvénynek a biztosítását. Lényegében a rendszer úgy működik, hogy vannak 
felkért táncvezetők, akik leszervezik 4 régión belül az országban a regionális elődöntőket és az 
1., 2., 3/ helyezett jut tovább az országos döntőbe, de több ezer gyermeket mozgatunk meg, 

tehát egy hatalmas nagy mozgalom, a Táncpedagógusok Országos Szövetségén több száz 
tagunk van. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nem kaptam választ, elnézést. Tehát Szekszárdon 800, 

és mennyi Pakson? 

 

Valkainé Daczó Eszter művészeti vezető: Ott 350.000 forint áfa nélkül, nem áfakörös. Pakson 

megkaptuk az egész házat, ez körülbelül annyi, mint hogyha Szekszárdon majdnem az egészet 
kapnánk. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Tényleg többet nem kérdezek. Ha ugyanerre meglenne 

a pénzetek Szekszárdon, ugyanúgy 1000 ember itt lenne? 
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Valkainé Daczó Eszter művészeti vezető: Természetesen az elsődleges célunk az, hogy ez a 
rendezvény Szekszárdra kerüljön vissza, hiszen a mi intézményünk itt van, mi Szekszárdot 
képviseljük. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Sajnos nem az első ilyen panasz, hogy egyesület, civil 

szervezet nem tudja kifizetni a Babits megemelt díjait, bár ebben a teremben hangzott el, hogy 

a 100 %-os emelés az nem emelés, a Babits vezetője szájából. Nagyon szomorú vagyok, hogy 
ebből a számháborúból, ebből a nagyon megemelt díjból az lett, hogy Önök Paksra viszik el azt 
a rendezvényt, ami eddig Szekszárdon volt. Nagyon szomorú. 

 

Valkainé Daczó Eszter művészeti vezető: Bocsánat, nem szeretnék a szavába vágni, én csak 

annyit szeretnék mondani, hogy a Feri azért ezt már több éve nyomon követi, ő a szövetségen 
belül nagyon komoly szerepet vállal, amit ezúttal is nagyon szeretnénk Neki megköszönni. 
Csak annyit szeretnék mondani, hogy én részben azért ülök itt, mert képviselek egy 
intézményt, mint művészeti vezető, a másik oldalról képviselek egy szövetséget, mint 

elnökségi tag, és a 3/ oldalról pedig, mint szakmai vezető, a Magyar Táncművészeti Egyetemet 

képviselem. Azt hiszem, hogy ez elég indok arra, hogy Szekszárd Város büszke legyen arra, 
amit teszünk. 

 

Murvai Árpád elnök: Büszkék vagyunk, ez kétségtelen, csak ez most nagyon szomorú. 

Csatlakoztak a Babitsból száműzöttek csoportjához.  

 

Valkainé Daczó Eszter művészeti vezető: A koncertvizsga azért még ott van. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen/ Szomorú vagyok, jobban örültem volna, 
hogyha előbb értesül a bizottságunk erről a problémáról és nem kényszerülnek átmenni 
Paksra. Ez azon kívül, hogy szomorú, szerintem ciki is. Ferenc, ha több éve tudsz róla, akkor 

enyhe dorga. Jelezhetted volna. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Elnézést kérek, de nem értem, hogy mi a probléma/ Én 
erről nem tudtam/  
 

Murvai Árpád elnök: Van-e kérdése valakinek? Nincs. Hozzászólás? Viki, parancsolj! 

 

Móra Viktória tag: Köszönöm szépen. Először is én is szeretnék gratulálni, tényleg gyönyörű 
eredmények születnek és tényleg nagyon büszkék vagyunk. Én ezt a szomorúságot, tehát 
nyilván szomorú az ember, meg szomorúan vesszük tudomásul, hogy ez megtörtént. Én nem 
úgy gondolnám, hogy egy civil egyesületet üldözött el a Babits, tehát ezt kijelenteni, nem 

gondolnám, hogy erről lenne szó, hanem pusztán arról, hogy egy rendezvény szeretett volna 
a Művelődési Központba bekerülni, ennyi volt az ár, nyilván ez nem lett magasabb, mint bármi 
más/ Én azt javaslom, hogy mindenképpen egyeztessünk. Én úgy gondolom, ha van részünkről 
is vagy ha van egy lobbitevékenység mögöttetek, hogy ezt a rendezvényt szeretnénk 
megszervezni. Én úgy gondolom, hogy a Kulturális Központ is partner lehetne ebben, hogy ez 
meg tudjon itt valósulni és esetleg alacsonyabb árakkal tudjatok szerződést kötni. Nem úgy 
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látom vagy nem úgy gondolnám, hogy ez ellenetek, nyilván nem ellenetek, hogy egy civil 

egyesületet tegyünk ki, pusztán ez egy rendezvény volt. Ennyi a terembérlet a Babitsban, ezt 

valaki ki tudja fizetni vagy nem, nyilván erről volt szó, de én a magam részéről is úgy gondolom, 
hogy az egész Bizottság, vagy az Önkormányzat, vagy a Közgyűlés is mögöttetek állna, ha egy 
ilyen nívós rendezvényt szeretnénk visszahozni Szekszárdra, akkor ezt támogatni tudjuk, 

mindenképpen maradjon itt. Köszönöm szépen. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. A határozati javaslatot olvasnám fel. Az Oktatás, Sport 
és Ifjúsági Bizottság nagyon megköszöni a Táncművészeti Tagozat eddig végzett munkáját és 
a jövőre vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván, valamint felajánlja a segítségét, 
hogy ez a rangos rendezvény visszakerüljön Szekszárdra. Felhívom a figyelmét az 
intézménynek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, 

illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

(Mácsik Henrietta bizottsági tag a szavazásban nem vett részt.) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

34/2024; (III;25;) határozata 

a PTE IGY Gyakorló Általános Iskola, !MI Gyakorlóóvoda Táncművészeti Tagozata szakmai 

bemutatkozásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 6/ alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. elfogadja a PTE IGY Gyakorló Általános Iskola, !MI Gyakorlóóvoda Táncművészeti 
Tagozata szakmai bemutatkozóját- 
 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. megköszöni a táncművészeti tagozat eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó 
tervek megvalósításához sok sikert kíván- 
 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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3. felhívja a figyelmét az intézménynek, hogy a jövőre vonatkozóan keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez- 
 

 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

4. deklarálja, hogy a Táncpedagógusok Országos Szövetsége Táncművészeti Fesztivál 
Elődöntőjének Szekszárd Megyei Jogú Városban történő megtartását elviekben 
támogatja/ 

 
Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

5. napirendi pont: 

A Tolnai-Turán Hagyományőrző Sportegyesület szakmai bemutatkozása  
(24/ számú bizottsági előterjesztés)  
Előterjesztő: Murvai árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

Meghívott: Nagy László elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Tisztelettel kérem, hogy a Tolnai-Turán Hagyományőrző Sportegyesület 
szakmai bemutatkozását Nagy László elnök úr, akit köszöntök, tegye meg/ 
 

Nagy László elnök: Nagyon szépen köszönöm. Első alkalommal vagyunk itt, úgyhogy ez a 
szervezetünk bemutatkozó köre, pont ennek okán talán egy picit hosszabb beszámolót 
küldtem be Önöknek, remélem, hogy azért pár részletet sikerült ebből Önöknek átnéznie. Amit 

rólunk tudni kell, hogy 3 éve alakult meg a szervezetünk, jelenleg 2 aktív szakosztállyal 

működünk. Az első a hagyományőrző szakosztály, amely főként X/ századi lovas nomád, illetve 

gyalogos harcművészettel foglalkozik, itt meg kell említenünk, hogy az elmúlt 3 év alatt van 

egy sporttevékenysége is a hagyományőrzésen belül, a sportágon belül versenyek vannak, 

eddig 3 országos dobogós helyezést sikerült elhozni a régióba, konkrétan Szekszárdra, illetve 

egy külföldi, egy romániai aranyéremmel is büszkélkedünk és ha jól sikerül az idei év, akkor 

több versenyzőnk is kijuthat a világkupára, ami idén Kazahsztánban kerül megrendezésre. Van 

egy sajnálatos hiba a magyar törvénykezésben, mégpedig az, hogy a hagyományőrző sportok 

nem tartoznak a sport szakágak, tehát konkrétan sporttevékenységek, hanem a szabadidős 
tevékenységek alá. Ez olyan módon sajnálatos, hogy ugye, mint minden harcművészet vagy 
küzdősport, kulturális alapokon nyugszik és a karatétől a dzsúdóig mindenre van sport 
jogosultság, sajnos a magyar nemzeti küzdősporthoz tartozó vagy víváshoz tartozó 
szakágaknál ez a joghézag még nem került rendezésre. Szervezetünkkel közreműködtünk 
abban, hogy pár éve létrejöjjön a Magyar Hagyományőrző Sportok Szövetsége, amely jelenleg 
egy törvénymódosítási javaslaton dolgozik, ami ezt a problémát áthidalja, és akkor teljes 
értékű sporttevékenységként tudják űzni a versenyzőink, és remélhetőleg picit nagyobb 
lehetőségek nyílnak ki, úgy támogatás, mint utánpótlásnevelés kapcsán. Emellett van egy 
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airsoft szakosztályunk is, amely sajnálatos módon Kalocsán működik, mivel bármennyire is 
kerestük, nemhogy a település környezetében, a megyében sem sikerült olyan területhez 
jutnunk, amely alkalmas lenne, vagy amit rendelkezésünkre bocsátottak volna. Ez annyiban 

szomorú, hogy Kalocsán szinte minden hétvégén van eseményünk, foglalkozásunk vagy 
játékunk, átlagosan 80-100 fő, fiatal látogat ki vagy jön akár az országból ezekre a 
foglalkozásokra, de ennek a duplája vagy többszöröse sem ritka és ezt lehetne itt a helyi 

fiataloknak is, amennyiben tudnánk szerezni egy olyan területet, ami ennek megfelelő lenne/  
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. A beszámolóban többször van említve és bemutatva 

a Kurultaj, tehát gyakorlatilag itt egy keleti harcművészeti orientáció van, ami, ha jól értettem, 

még nem lett besorolva a sportok közé. Azt kérdezném, hogy ha lehet, hogy az Iván völgyben 

hogyan vannak berendezkedve? 

 

Nagy László elnök: Az Iván völgyben levő terület, ahova bejegyzésre került maga a szervezet 
is, az a magántulajdonban lévő terület, ott alakítottunk ki, mivel ezek főként szabadtérben is 
űzhető tevékenységek, így logisztikai szempontból meg az egyszerűség kedvéért ott sikerült 
kialakítanunk edző területet, edzőpályát, egy hagyományos jurta is áll ott a területen, amelyet 
jelenleg raktárnak, illetve közösségi térnek használunk. 

 

Móra Viktória tag: Köszönöm a szót. Szeretném megkérdezni, hogy ez az airsoft szakág milyen 

területigényeket követel, tehát mi az, amire szükségetek lenne? 

 

Nagy László elnök: Jelenleg volna egy ideális pálya, ami ha jól tudom, nem önkormányzati, 
hanem magánkézben van itt Szekszárdon vagy a környékén, ez a húsipari komplexum, ami 

kihasználás nélkül van és tudni kell ezekről a foglalkozásokról, hogy nem feltétlenül szükséges 
hozzá épület, amennyiben rendelkezésre áll egy többhektáros, relatíve sík terület vagy erdős, 

bozótos, bármilyen terület, az is ideális vagy könnyűszerrel átalakítható a mi igényeinkre 
sportszempontból vagy ifjúsággondozási szempontból, de azt tudni kell, hogy egy-egy ilyen 

játékon a résztvevők ezt több alkalommal lemértük, a foglalkozás vagy a játék során 15-20 

kilométert tesznek meg úgy, hogy észre sem veszik, mert ugye nem az van a fókuszban, nem 

a teljesítmény, hanem bizonyos konkrét feladatokat kell végrehajtani, úgyhogy elképesztő 
hatásfoka van az ilyen fajta tevékenységnek úgy az egészség, mint akár az edzés 
szempontjából. 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Más kérdés? Nem látok kérdést. Hozzászólás? Nem látok 
hozzászólást. Csak a rend kedvéért, mikor lesz a legközelebbi rendezvényük? 

 

Nagy László elnök: Ha így kérdezte, akkor most volt konkrétan, hétvégén tartottuk 
Fácánkertben, egy turán szakmai napot, illetve edzőtábort. Erről be is számolt a Teol, a 

felületén olvasható a cikk, közel 50 hagyományőrző versenyzőt, kifejezetten olyanokat, akik 

országos vagy külföldi versenyekre készülnek, őket fogadtuk a Kárpát-medence minden 

tájáról, de volt törökországi versenyző is, aki itt végezte a felkészülést. A legközelebbi 
esemény, illetve megmérettetés részünkre az !lbertirsán megrendezésre kerülő 1/ selejtező 
az idei évben.  
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Megköszönöm a beszámolót, kívánok sikeres edzéseket és 
versenyeket, bemutatókat. Reméljük, hogy meg fog úgy honosodni ez az ősi sportokra utaló 
és ősi lelkiségre utaló sportág, hogy szép sikereket fogunk még látni, hallani. Köszönöm 
szépen. A Bizottság tagjait arra kérem, hogy a kiküldött határozati javaslatot fogadják el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

35/2024; (III;25;) határozata 

a Tolnai-Turán Hagyományőrző Sportegyesület szakmai bemutatkozásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 6/ alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. elfogadja a Tolnai-Turán Hagyományőrző Sportegyesület szakmai bemutatkozóját- 
 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez/ 
 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

6. napirendi pont: 

!lapítványi támogatási kérelmek  
(17/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai árpád elnök 
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Murvai Árpád elnök: !z a kérdés, hogy nekem miért nincs 17-es számú előterjesztésem? 

Bocsánat, én ezzel nem találkoztam. Akinél ez rendben van, vegye át ennek a napirendi 
pontnak a vezetés, köszönöm szépen! !kkor Zsolt vegye át, legyen szíves, Ő az elnökhelyettes. 

Parancsolj Zsolt! 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: A kérelmező az I/ Béla !lapítvány, nemzetközi tehetségkutató 
verseny támogatása, a döntőt 2024/ március 21-22-én rendezték meg az I. Béla 
Gimnáziumban, a döntőbe jutott diákok pályamunkával neveztek. Csak Árpinak nincs meg, 

nektek megvan? Felolvassam? 200/000 forintot kérnek, és 300.000-t, a Garay János 
Gimnázium !lapítvány Helikon ünnepségen való részvétel 350, és akkor több nincs. Amiről az 
Elnök Úr beszélt, hogy erről már elvi döntést hoztunk, amit plusz akkor a Garay János 
Gimnázium Centenárium !lapítvány Helikon ünnepségen való részvétel támogatása 2024. 

április 25-27-én rendezik meg a rendezvényt Keszthelyen, a verseny a dél-dunántúli 
középiskola korosztály művészeti és kulturális seregszemléje, a bemutatóra az iskolából 75 
diák nevezett 5 kísérőtanárral, az iskola 11 kategóriában indul, kamarakórus, komolyzene. 

Érdekel benneteket? Bezavar a hangod, hogy duruzsolsz. Miközben felolvasom, téged 
tájékoztatva, erre közben hallom, hogy beszélgetsz. Tök rossz lehet a tanároknak tényleg, 

hogyha óra közben beszélnek. Semmi gond, megszoktam már Feri, semmi gond, tényleg. Az 

iskola 11 kategóriában indul, ugye könnyűzenei, énekegyüttes és zenekar, könnyűzene, ének 
szóló, vegyeskar, mozgásművészeti és moderntánc csoport, mozgásművészeti és népdalkör, 

néptáncverseny, prózamondás, vizuális művészetek, irodalmi alkotás. A Bizottságtól utazási 
költségre szeretne támogatást kérni, a rendezvényen való részvétel összköltsége 1,124 millió 

forint és 350/000 forintot kérnek a Bizottságtól. Ez a 3 kérés van. Van-e kérdés?  

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm Zsolti! 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elnök Úr, köszönöm. 

 

Murvai Árpád elnök: Egyszerűbb a dolgunk, mert az első 2 kérést az I. Béla részéről csak meg 
kell erősítenünk, mert erről már volt szó. Kérem, aki ezzel egyetért, az jelezze/ Külön kell 
szavazni? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Egyben, mert egy határozati javaslat van/ 
 

Murvai Árpád elnök: Rendben. Meghallgattuk az Elnökhelyettes Úr felolvasásában a Garay 
Gimnázium kérését is, 350.000 forint összegben utazási költségre kértek támogatást. 

Javaslom, hogy ezt adjuk meg a részükre. Van-e más vélemény?  

 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A határozati javaslatban még az szerepelt, hogy a 
2024/ évi tartalékkeret terhére nyújtja a Bizottság a támogatást, de akkor az ifjúsági keretnek 

a terhére menne/  
 

Murvai Árpád elnök: Ifjúsági, köszönöm.  
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!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

36/2024. (III.25.) határozata 

!lapítványi támogatási kérelmek elbírálásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság (OKSI) alcím 1/7/ pontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. a 2024/ évi Ifjúsági Kerete terhére összesen 850.000,- Ft értékben az alábbi 

támogatásokat ítéli meg. 
 

1. I; Béla !lapítvány: 20/ Neumann Nemzetközi Tehetségkutató Programtermék 
Verseny 200.000Ft 

2. I; Béla !lapítvány: X/ Müller Ferenc Nemzetközi Kémiai Emlékverseny 
300.000Ft 

3. Garay János Gimnázium Centenáriuma !lapítvány: Helikon Ünnepségen való 
részvétel t 350.000 Ft 

 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök  

 

2. javasolja a Közgyűlésnek, hogy az alapítványokat – összesen 850.000,- Ft értékben 
támogassa az alábbiak szerint. 
 

1. I; Béla !lapítvány: 20/ Neumann Nemzetközi Tehetségkutató Programtermék 
Verseny 200.000 Ft 

2. I; Béla !lapítvány: X/ Müller Ferenc Nemzetközi Kémiai Emlékverseny 300.000 

Ft 

3. Garay János Gimnázium Centenáriuma !lapítvány: Helikon Ünnepségen való 
részvétel 350.000 Ft 

 

 Határidő: 2024. március 28; 
 Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

3. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okiratok elkészítésére/ 
 

Határidő:       2024; április 8; 
Felelős:          dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

                         

4. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására/ 
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Határidő: 2024; április 12; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

                       

5. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek 
átutalására/ 
 

Határidő:       2024; április 25; 
Felelős:          Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Elnök Úr, még annyi kiegészítés, hogy mivel ezek ugye 
alapítványi támogatások, így akkor még készítenénk a csütörtöki közgyűlésre majd egy új 
előterjesztést az Ön nevében/  
 

Murvai Árpád elnök: Igen, a szokásos menetrend/ Köszönöm/ 
 

7. napirendi pont: 

! 50; Gemenc Nagydíj megrendezésére vonatkozó támogatási kérelem  
(20/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

 

Murvai Árpád elnök: Asztalos Adriennt kérem fel, hogy szóban egészítse ki és erősítsen meg 

minket lelkileg. Köszönöm. 

 

!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: Nincs kiegészíteni valóm az előterjesztéshez, de 
ha kérdés van, akkor nagyon szívesen válaszolok. A tavalyi évben a költségvetésben, ha jól 
emlékszem, 1 millió forint volt elkülönítve. Móni segíts, hogy ez most nincs benne a 
költségvetés soraiban? Biztos elolvasták a kérvényt is. 

 

Murvai Árpád elnök: Az a bajom ezzel a kérelemmel, hogy 1. mostanra van időzítve. Várható 
volt, de mostanra van időzítve. 2. hogy kicsi matek kell hozzá, hogy ez a kért összeg, ez 

majdnem a 25 %-a, tehát a teljes összegünknek majdnem az egynegyede. Én úgy érzem, hogy 
ez akkora kérés irányunkba, ami már teher számba megy. Én azt javaslom, hogy ezt adjuk át a 
GVB-nek és a Pénzügyi Bizottságnak, hogy ő hozza be a Közgyűlés elé. Ugye, hogy jó lett volna 
az a 30 millió sport célú tartalék lefűzése a költségvetésbe? Ennyi a véleményem, köszönöm. 

Nem véletlen volt az úgy.  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Murvai Árpád elnök: Határozati javaslatot fogalmazok meg. Az Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottság az 50/ Gemenc Nagydíj megrendezésére vonatkozó támogatási kérelem kapcsán azt 
a határozatot hozta, hogy ezt a kérelmet tárgyalja meg a Pénzügyi Bizottság és tárgyalja meg 
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a GVB is. Az ő határozati javaslatuk, illetve véleményezésük kerüljön a Közgyűlés elé, ezt az 

összeget véleményünk szerint csak a nagy költségvetésből lehet kielégíteni. Köszönöm. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

37/2024; (III;25;) határozata 

!z 50; Gemenc Nagydíj megrendezésére vonatkozó támogatási kérelemről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága az 50/ Gemenc Nagydíj megrendezésére vonatkozó támogatási kérelmét 

megtárgyalta, és felkéri a Pénzügyi Bizottságot és a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságot, 
hogy a rendezvény megvalósítására az önkormányzat 2024/ évi költségvetéséről szóló 4/2014/ 
(III/14/) önkormányzati rendeletében tegyen javaslatot/ 
 

Határidő:       2024; április 15; 
Felelős:          Máté Péter PB; elnök 

           Bomba Gábor GVB; elnök 

 

8. napirendi pont: 

Gemenc Judo Klub Egyesület támogatási kérelme  
(18/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Gondolom olvastátok a beadott kérelmet. Van-e kérdése valakinek? 
Ugye itt nincs egy konkrét összeg, hanem 2,5-3 millióra van bekalibrálva a támogatás. Most 

már megkérlek benneteket Tisztelt bizottsági tagok, hogy adjátok elő a bőségszarut, de 

gyorsan. Kinél van a bőségszaru? Gyorsan adjátok elő! Nincs? Bizonyára mindenki 
elgondolkodott ezen a kérésen, én azt szerettem volna megtudni, hogy a beszámoló szerint 
ugye a tavalyi év az jó, szép/ De mi történt? Azt mondják, hogy nincs meg az a háttér. Hogy mi 

történt, ezt szerettem volna megtudni. Van-e valakinek erről információja, hogy mi történt? 

Mert stabilnak írták le a működésüket. Jól értelmeztem? Az eredményeik is stabilan jók, de 
most valami történt és nincsen meg ez a stabil anyagi háttér. Nem tudom, tudunk-e erről 
valamit?  

 

!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: Én a kérvényükből azt értelmeztem, hogy az év 
végi zárásnál gondolom pénzügyileg, hogy az utazási költségeik és az étkezési vagy 
szállásköltségeik növekedtek meg, gondolom annyival, hogy túllépte a keretüket. Én így 
olvastam ki az ő kérvényükből, mert ugye az elmúlt évben azért az utazási költségek, tehát a 
buszos költségek, azok nagyon-nagyon megemelkedtek. 
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Murvai Árpád elnök: Arra emlékszem, hogy az utazásra panaszkodtak. 

 

Asztalos !drienn sport és ifjúsági referens: Tavaly ugye ők a sport keretre pályáztak, abból 
kaptak támogatást. Ha jól emlékszem, akkor 1,5-2 millió, tehát 1 millió fölött kaptak, az biztos, 

de most pontosan nem tudom. 

 

Murvai Árpád elnök: Ezt tényleg rossz hallani, hogy becsúszott ez az év végi/ Késésben van. Ez 

érdekes, hogy a szövetségek is meg vannak zuhanva, nem tudnak segíteni lefelé, hogy úgy 
mondjam, szakosztályok felé. Van-e valakinek javaslata a kérelem kapcsán? Tehát ezt akkor 
nem pályázatnak vesszük, hanem kérelemnek? És akkor mit reagálunk? 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: !djon be pályázatot, sportpályázatot/ 
 

Murvai Árpád elnök: Egyetértünk ezzel, hogy amikor a pályázat kiírásra kerül, akkor adjon be 

pályázatot? Rendben van így? 

 

Móra Viktória tag: Nem tudom, hogy itt van-e az ideje, de igazából szerintem nagyon 
tiszteletre méltó, hogy a sikeres évnek köszönhetően kerültek ilyen helyzetbe. Tehát ha több 
rendezvényre mentek több versenyzővel, több utazás, több étkezés stb., ez érthető tehát, 
hogy igazából ez nem szánalomra méltó, hanem egy jó dolog. Szerintem majd, ha beadnak 

pályázatot és elbíráljuk, akkor esetlegesen egy valamivel nagyobb összeggel támogathatnánk 
őket. 
 

Murvai Árpád elnök: Nem zárkózom el ez elől.  
 

Móra Viktória tag: Nem most van itt az ideje, hogy elosszuk. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Murvai Árpád elnök: Szerintem a 24-es évre biztos megvan egy gazdálkodási tervük és akkor 
adják be. Határozzunk így, hogy a beadott kérelemre reagálva az Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottság azt a határozatot hozza, hogy a Gemenc Judo Klub adjon be pályázatot a sport 
keretre és a pályázat beérkezése után a Sport Bizottság dönt a támogatás mértékéről. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

38/2024; (III;25;) határozata 

Gemenc Judo Klub Egyesület támogatási kérelmek elbírálásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
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rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság (OKSI) alcím 1/7/ pontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva a Gemenc Judo Klub Egyesület támogatási 
kérelmet befogadta, azt megtárgyalta, egyúttal felhívja az egyesületet, hogy nyújtson be 
pályázatot a 2024/ évi Sportkeretre/ 
 

Határidő:       2024; április 9; 
Felelős:          Murvai Árpád elnök 

 

9. napirendi pont: 

! Fuss Bor Szóda Egyesület támogatási kérelme  
(19/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Ha jól emlékszem, tavaly 400/000 forint volt és most is ugyanannyit 
kérnek. Ez egy növekvő részvételi számot produkáló rendezvény és ez addig marad azon a 

helyszínen, ahol eddig megrendezték, amíg vissza nem jön a streetball jelleg a város valamelyik 
utcájára, de az nem most lesz. 

 

Móra Viktória tag: Ők is pályázzanak a sportkeretre? 

 

Murvai Árpád elnök: Befogadtuk a kérelmet támogatólag, de ugyanazt kérjük, amit az előző 
esetben, hogy adjon be egy pályázatot ugyanerre az összegre. Megfelelő így? Köszönöm 
szépen. 

 

!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: A sportkeret felhívás az működésről fog szólni, 
tehát nyilván bele tudják fogalmazni, de ők csak erre a rendezvényre kérnek, ezért volt a 
tartalék keret terhére a javaslat/ 
 

Murvai Árpád elnök: Csak erre, nem folyamatosra kérnek? 

 

!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: Nem, ők csak erre a rendezvényre, ezért volt 
tavaly a tartalék keretből és a sportkeret felhívás pedig működési költségek támogatására lesz 
meghirdetve.  

 

Murvai Árpád elnök: Tehát marad az 1. határozati javaslat, tartalék keret. Az 1. határozati 
javaslat él. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

39/2024; (III;25;) határozata 
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a Fuss Bor Szóda Egyesület támogatási kérelmek elbírálásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság (OKSI) alcím 1/7/ pontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. a Fuss Bor Szóda Egyesület támogatási kérelmét Szekszárd Megyei Jogú Város 

Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának tartalék kerete 

terhére 400.000 Ft-tal támogatja. 

 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök  

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el/ 
 

Határidő:       2024; április 8; 
Felelős:          dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

                         

3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okirat aláírására/ 
 

Határidő: 2024; április 12; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

                          

4. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg 
átutalására/ 
 

Határidő:       2024; április 25; 
Felelős:          Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

10. napirendi pont: 

! Mozduljunk Együtt Szekszárdért Egyesület támogatási kérelme  
(21/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes és Mácsik Henrietta külső bizottsági tag elhagyja az üléstermet. 
Jelen van 3 fő bizottsági tag, a bizottság határozatképes. 
 

Murvai Árpád elnök: Kinek van ehhez kérdése? 3-an maradtunk, véleményezzük ezt a 
kérelmet. Adrienn! 

 

!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: A kérvényben egyébként több mindenre utal 
Hadnagy Krisztina elnök, hogy esetleg videót szeretnének készíteni az eseményről, tehát 
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hogyha a Bizottság úgy dönt, hogy támogatja ezt a rendezvényt, akkor ő mással is el tud 
számolni, és akkor máshogy csoportosítja át az összeget. Viki a kérdésedre válaszolva, ők egy 

művészeti egyesület, ők is moderntánccal foglalkoznak. Nem szeretném őket nagyon 
összehasonlítani, de az Iberican Táncegyesület, a Krisztáék kint a Sportközpontban és ők egy 
kicsit hasonló vonalon mozognak, tehát modern tánc kategóriában.  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Murvai Árpád elnök: A határozati javaslatunk, hogy ezt a kérelmet támogatjuk, elfogadjuk, 

támogatjuk. Kérdezem Gábort, hogy neki is be kell adni külön a pályázatot vagy ezzel el van 
rendezve? Köszönöm, tehát befogadtuk és elfogadtuk támogatólag, 300.000 magyar forint. 

Újabb javaslat érkezett, 200/000 forintos támogatás. Ezt kell először szavaznunk, ugye? 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 2 igen szavazattal, 

1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

40/2024. (III;25;) határozata 

A Mozduljunk Együtt Szekszárdért Egyesület támogatási kérelméről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság (OKSI) alcím 1/7/ pontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. a Mozduljunk Együtt Szekszárdért Egyesület támogatási kérelmét Szekszárd Megyei 

Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 
tartalék kerete terhére 200.000 Ft-tal támogatja- 

 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök  

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el/ 
 

Határidő:       2024; április 8; 
Felelős:          dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

                         

3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okirat aláírására/ 
 

Határidő: 2024. április 12; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
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4. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg 
átutalására/ 
 

Határidő:       2024; április 25; 
Felelős:          Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

11. napirendi pont: 

Javaslat a Gyermek Kosárlabda Sportegyesület 2023; évi Sportkeretből (működési 
támogatás) megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására  
(25/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

 

Murvai Árpád elnök: Ők is az élelmezési költség TAO-ból történő nem elszámolhatóságára 
hivatkoznak. Ha jól emlékszem, 123.000 forintot szeretnének átcsoportosítani, tehát itt egy 
másik sor fog keletkezni. Szerintem ehhez járuljunk hozzá simán/  
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

41/2024; (III;25;) határozata 

a Gyermek Kosárlabda Sportegyesület 2023; évi Sportkeretből (működési támogatás) 
megítélt támogatási összeg felhasználásának módosításáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 7/ alpontja 
alapján átruházott hatáskörben eljárva a Gyermek Kosárlabda Sportegyesület kérelmére 
támogatja, hogy a 2023/ évi Sportkeretből (működési támogatás) elnyert összegről a 
határozati javaslat 2/ számú melléklet költségvetési táblázata szerint számoljon el. 

 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

12. napirendi pont: 

Javaslat a Alisca Gladiators Box Club 2023; évi Tartalékkeretből megítélt támogatási összeg 
elszámolási határidejének módosítására  
(22/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
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Murvai Árpád elnök: Megindokolta, hogy a teremben támadtak vizesedési problémák és ez 
eredményezte azt, hogy a számukra megadott összeget arra a célra, amire kérték, még nem 
tudták felhasználni.  
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

42/2024; (III;25;) határozata 

az Alisca Gladiators Box Club 2023; évi Tartalékkeretből megítélt támogatási összeg 
elszámolási határidejének módosításáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 7/ alpontja 
alapján átruházott hatáskörben eljárva az Alisca Gladiators Box Club kérelmére támogatja, 
hogy a 2023/ évi Tartalékkeretből kapott összegről 2024/ október 1-ig számoljon el/ 
 
Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

13. napirendi pont: 

2024; évi Sportegyesületek támogatási keret/ Működési célú keret pályázati felhívása  
(16/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

 

!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: Annyival szeretném kiegészíteni, hogy a tavalyi 
évhez képest egy kicsit bővebbre írtuk az előterjesztést, illetve magát a pályázati felhívást. 

Kiegészítettük, hogy hogyan kell kitölteni magát az adatlapot és a pályázati felhívásba 
beleírtuk azt, hogy minimum 100/000 forintot kell pályázni és maximum 3/000/000 forintot. A 

tavalyi évben is 2 egyesület volt, aki 40-50/000 forintot kérvényezett, szerintem indokolt lenne 

ez, mert annyira kevés összeg. Természetesen máshogy dönthet a Bizottság, mi így javasoltuk, 
illetve most itt az étkezési költségekre vonatkozóan az elszámolásokat átnézve olyan étkezési 
költségszámlák érkeztek be a tavalyi évi sportkeret elszámolásba, amibe mi javasolnánk, hogy 
az étkezési költség sort vegyük ki. 
 

Murvai Árpád elnök: Vegyük ki? 
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!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: Igen. Miután a Bizottság döntött a 
támogatásokról, az Osztályunk bekérné a költségvetés módosítást az összegnek megfelelően, 

amennyit kaptak, hogy annak megfelelően tudjanak elszámolni, mert valaki pályáz mondjuk 3 
millióra és kap csak 100/000 forintot, akkor módosítani kell az ő költségvetését erre a 100/000 
forintra. Ez a mi dolgunk, de ez benne van a pályázati felhívásban, ez tavaly nem volt, tehát 
nem kellett módosítaniuk. 

 

Murvai Árpád elnök: Rendben. 

 

!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: Még szeretném mondani a Bizottságnak, hogy 
akkor most jelen pillanatban 2 egyesület van, az Alisca Gladiátors nem fog tudni pályázni, mivel 
nem számolt el, a másik pedig a Fanatix Mountain Bike, akiknek fogunk most már írni, mert az 
elszámolásuk beérkezett ugyan, de most már 2,5 hónapja küzdünk azzal, hogy ez elfogadásra 
kerüljön részünkről és hogyha április 15-ig ők nem tudják benyújtani azokat, amiket kértünk 
tőlük, akkor nem fognak tudni pályázni. 
 

Murvai Árpád elnök: Mi a probléma, megkérdezhetem? 

 

!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: Egyrészt most már eljutottunk talán odáig, hogy 
nincs is meg a 3/000/000 forint számlával lefedve, amit kaptak, de ezt még át kell számolnom, 
mert elég sok bérszámfejtett bér van ebben az elszámolásban és nem tudták úgy benyújtani a 
dokumentumokat, ami a kiírásnak megfelelő, illetve vannak megbízási szerződések, amik 
hiányoznak és az igazolások, a kiadási pénztárbizonylatok, illetve a banki kivonatok sem 

minden esetben megfelelőek. Nagyrészt már helyre tettük, de ezek még hiányoznak, és hogy 
ha nincs meg a 3/000/000 forint, ami lefedi a támogatást papíron, akkor viszont vagy vissza kell 
fizetniük, nem a 3 milliót, csak a különbözetet. Vagy visszafizetik vagy nem tudjuk, hogyan, 

tehát nagyon nehézkesen megy a dolog. 

 

Murvai Árpád elnök: Ez az eljárás ebben az esetben/ 
 

!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: Most biztos, hogy fogunk nekik írni, hogy április 
15-ig ezt pótolják.  

 

Murvai Árpád elnök: A kajak-kenu biztos nem akar pályázni, az UFC-ről el tudom képzelni. Ki 

a 3. nagy? ! kézilabda/ Meglátásom szerint meg kell tárgyalnunk a Sportközpont szakmai 
helyettesével, vagy nem tudom, hogy kell mondani a titulusát, hogy mennyire vannak most 

abba a bizonyosba belelépve és akkor döntjük el, hogy tudjuk-e fogadni a szakosztályok 
kérelmét vagy nem. 

 

Majnay Gábor osztályvezető: Ebben az esetben, amit mondott Elnök Úr, de nyilván akkor nem 
pályázhatnak és nyilván a Bizottság a beérkezett pályázatoknál nem muszáj, hogy felossza az 

összes pénzt, ha addigra megvan a döntés, mert hál istennek most több is lett, mint a tavalyi 
összeg, 3 szakosztály kikerült/ !ddigra az egyeztetések megtörténnek és akkor legfeljebb 
átcsoportosít tartalékkeretbe a bizottság/  
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Murvai Árpád elnök: Köszönöm Gábor. 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Elnézést, még egy megjegyzésem lenne. Ha jól 
emlékeztek bizonyára, hogy a szakmai vezető munkakör, eleve a létrehozása, az a pályázathoz 
volt kötve, ugyanis ez a pályázat, ami most ugye sajnos dugába dőlt, itt kiírás volt, hogy külön 
kell választani a szakmait és a működtetésit. A működtetési az meg is volt, az most megvan, 

de a pályázat miatt ugye itt plusz létszámmal, amit említettél, ez a pécsi úriember került oda. 

Most ez hogyan tovább? Mert ő ott dolgozik, a munkabére ott van, de a pályázat nem érkezik 
meg. Elnézést, hogy így mondom, de a rá kifizetett pénzt azon nyomban már 
átcsoportosítanám a szakosztályok felé ebben a nehéz helyzetben, mert ugye ez volt a 

feltétele, hogy a titkárságot szét kellett szedni. Szétszedtük, oké, megelőlegezett bizalom 
megfinanszírozta, és meg kéne itt nézni, hogy ezt hogyan tovább, mert nem tudom mennyi a 
bére meg nem is rám tartozik, de azon nyomban húzzuk le, ahogy csak lehet és mindjárt 
odatenni a szakosztályok megmentésére. Köszönöm. 

 

Murvai Árpád elnök: Tehát azt mondod, hogy mivel az ő státuszának a létrehozása az egy 
feltétele volt annak, hogy esetleg plusz pályázati pénzhez jussunk és ez nem valósult meg, 
tehát az ő munkaköre talán nem indokolt. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Még annyit, hogy én nem azt mondom, hanem meg kéne 
azt nézni, hogy ez most maradjon így és vissza tudjuk-e esetleg még valahogy hozni ezt, nem 

tartom valószínűnek, mert amire Miniszterelnök Úr rá szokta tenni a bélyegzőt, ott nem 

nagyon van szerintem lehetőség, de ne adjuk fel a reményt. Nagyon sok pénzről van szó és az 
államtitkárságnak kikötése volt, hogy külön kell választani. Most ezt elbuktuk, szerintem akkor 

lépjünk vissza oda. 

 

Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Murvai Árpád elnök: Ez már a hideg víz kortyolásának esete szerintem, tehát ha ezt a közlöny 

lehozta, akkor ennyi. Rendben, akkor ezt a Sportközpont ügyvezetőjével le kell tárgyalni. 
Köszönöm szépen, akkor a Gábor és az !drienn elmondása szerint fogadjuk el ezt. Elfogadjuk, 

ahogy kiküldtétek.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
(Mácsik Henrietta külső bizottsági tag visszaérkezik az ülésterembe.) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

43/2024; (III;25;) határozata 

2024; évi Sportegyesületek támogatási keret/ Működési célú keret pályázati felhívásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
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rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság (OKSI) alcím 1/1/ pontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. elfogadja a 2024/ évi Sportegyesületek támogatási keret/ Működési célú keret 

pályázati felhívását 32.000 eFt keret összeggel - az előterjesztés melléklete szerinti 
tartalommal. 

 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök  

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy gondoskodjon a pályázati felhívás Szekszárd 
Megyei Jogú Város honlapján való közzétételéről/ 

 

 Határidő: 2023; március 28; 
 Felelős:  dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

14. napirendi pont: 

! Szekszárdi Tankerületi Központ által fenntartott intézmények átszervezésének 
véleményezése 

(65/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 

 

Murvai Árpád elnök: Van-e kérdése valakinek? Nekem lenne egy kérdésem, hogyha Mónika 
tud rá válaszolni. Itt van egy német tagozatos osztály érintve, vagy létszám azt hiszem a Babits 

Általános Iskolában/ Jól mondom? Én azt szeretném kérdezni, hogy a Német Nemzetiségi 
Önkormányzatnak mi volt a véleménye erről? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Én úgy tudom, hogy a mai napon délelőtt tartotta a 
Német Nemzetiségi Önkormányzat az ülését és a határozat szerint, a kolléganő már el is 
készítette a határozatot, a Szekszárdi Babits Mihály Általános Iskola általános iskolai nevelés- 

oktatásba felvehető tanulók maximális létszámának 250 főről 300 főre emelése és a 
nemzetiségi nevelés-oktatásban felvehető tanulók maximális létszámának 750 főről 700 főre 

csökkentése, ezzel egyetért. Egyetért továbbá a Szekszárdi Garay János Általános Iskola 
sióagárdi tagintézményéhez csatoltan új telephely létesítése Harc, Kölesdi utca 2. címen. 

 

Murvai Árpád elnök: Tehát egyetértett. Másról nincs kérdésem. Másnak van-e kérdése ezzel 
a napirendi ponttal kapcsolatban?  

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Az I. Béla kollégiumával kapcsolatban ugye a férőhelyek 
száma csökkentésre került. A kihasználtságról egyébként tudunk-e valamit? Ez hátrányosan 
senkit nem fog érinteni? 

 

Majnay Gábor osztályvezető: Szerintem a gyakorlathoz igazították/  
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Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: A másik kérdésem pedig az EGYMI intézményével 
kapcsolatban, hogy a 20 fő halmozottan fogyatékos iskolás. Itt nem igazán láttam, hogy eddig 
hány fő vett ebben részt.  

 

Majnay Gábor osztályvezető: 18. 

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Az összegzésből nem derült ez ki számomra. Köszönöm 
szépen. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

44/2024; (III;25;) határozata 

a Szekszárdi Tankerületi Központ által fenntartott egyes intézmények átszervezéséről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a „Szekszárdi Tankerületi Központ által fenntartott egyes intézmények 
átszervezéséről” szóló előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 

 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

15. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda és Mini Bölcsőde zárva tartásának jóváhagyására, 
a mini bölcsőde szolgáltatás vonatkozásában  
(14/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

Murvai Árpád elnök: Mónikát kérdezem, van-e szóbeli kiegészítése? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Én nem szeretném kiegészíteni az előterjesztést/ 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Van-e kérdése valakinek a kiküldött anyaghoz? 

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Úgy olvastam, hogy szükség szerint a Városi Bölcsőde 
be tudja fogadni a gyermekeket. Hány főről beszélhetünk, akik igényelnék ezt szolgáltatást?  
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Majnay Gábor osztályvezető: 4-5 gyermek a tapasztalat. 

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Akkor bizton állíthatjuk, hogy megoldható ez a helyzet. 

Köszönöm szépen. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

45/2024; (III;25;) határozata 

a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda és Mini Bölcsőde zárva tartásának jóváhagyásáról, a mini 
bölcsőde szolgáltatás vonatkozásában 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottság úgy dönt, hogy 

 

1. a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 
OKSI alcím 1/ pontjának 4/ alpontja alapján, a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda és Mini 
Bölcsőde mini bölcsőde szolgáltatásának zárva tartását, az alábbiak szerint hagyja jóvá. 

a. 2024/ április 22/ Bölcsődék Napja, 
b. 2024/07/22/ napjától 2024/07/26/ napjáig terjedő időszakban az intézmény 

ügyeletet lát el, 
c. 2024/07/29/ napjától 2024/08/09/ napjáig terjedő időszakban teljes zárva tartás, 
d. 2024/ augusztus 30/ nevelés nélküli munkanap, 
e. 2024/ december 23/, 30/ és 31/ napján teljes zárva tartás- 

 

Határidő:  a döntéshozatal napja 

Felelős:  Murvai Árpád bizottsági elnök 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

2. felhívja a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda és Mini Bölcsőde intézményvezetőjét, hogy 
az intézmény zárva tartásának rendjéről tájékoztassa a szülőket/ 

 

Határidő:  a döntés átvételét követően azonnal 
Felelős:  intézményvezetőhelyettes 

 

16. napirendi pont: 

! Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde főigazgatói megbízására vonatkozó pályázati 
felhívás közzététele  
(56/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző 
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Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 

 

Murvai Árpád elnök: Van-e kérdése valakinek? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: A Bizottság levette napirendről a 17-es számú 
előterjesztést. Ez a főigazgatói állás igazából a 17-es számú előterjesztéssel szoros ok-okozati 

összefüggésben van, tehát ha a Közgyűlés dönt arról, hogy létrehozza ezt az egységes 
intézményt, jogszabályi kötelezettsége az, hogy válasszon is egy főigazgatót és azt meg kell 

pályáztatni. 
 

Murvai Árpád elnök: Én nem látom az ok-okozati összefüggést, de az én megítélésem szerint 
a 16-os napirendi pont tartalmának elfogadása, hogy van egy pályázat, amit nyilván 
összeállítottak és láttuk és komplett, tehát az bárki számára elérhető és megközelíthető, az 

megtörténhet, az kimehet. Ha a Közgyűlés úgy dönt csütörtökön, hogy az óvodarendszert 
átszervezi, akkor, de az én felfogásom szerint az átszervezést rá kellene bízni arra, aki 

megkapja a főigazgatói kinevezést. 

 

Majnay Gábor osztályvezető: Nekünk be kell nyújtani az átszervezéshez kapcsolódó 
dokumentumokat időben. A 2 intézménynek az alapító okirata megszűnik és egy nagy alapító 
okirat van és így van összefüggés. Azt nem lehet megtenni már júniusban vagy júliusban, 

hanem ehhez a jogszabály szigorú határidőket köt, tehát itt van a Mónikának abban igaza, 
hogy a 2 összefügg. A Kincstárral Annamari egyébként mindent leegyeztetett, tehát ami itt 
van, az elvileg olyan szempontból rendben van, de nyilván a Közgyűlés majd dönt. Ha nem 

hozza meg ezt a döntést, akkor a nagy intézményvezetői pályázati felhívásnak nem lesz 

értelme/  
 

Murvai Árpád elnök: Én azt mondom itt négyszemközt mindenkinek, hogy ne vegyük a 
vállunkra ezt a 17-es napirendi pontot, döntsön a Közgyűlés, ha dönteni akar, a 16-ost viszont 

én úgy látom, hogy el lehet fogadni, tehát egy jó kiírást láttam, szerintem bárki pályázhat rá, 
elérhető, korrekt, nincs kihegyezve senkire/ Szerintem ezt fogadjuk el úgy, ahogy van/ Kérdés 
van-e? 

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Akkor, ha jól értettem, pályázati feltétel az elvárt 
vezetői tapasztalat, 4 év, viszont az elbírálás során előnyt élvez, hogyha ez óvodában szerzett 
ez a vezetői tapasztalat, és akkor ez így rendben van, mert hogy ez a gyakorlatban így működik. 

Csak kérlek, hogy erősítsetek meg. Jó, köszönöm szépen. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
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Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

46/2024; (III;25;) határozata 

a Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde főigazgatói megbízására vonatkozó 
pályázati felhívás közzétételéről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a „Szekszárdi Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde főigazgatói megbízására vonatkozó 
pályázati felhívás közzétételéről” szóló előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja/ 
 

Határidő: 2024; március 25; 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

17. napirendi pont: 

Egyebek 

 

Murvai Árpád elnök: Nekem nincsen egyebekem. Nektek van valami egyebek? Nincs egyebek. 

Köszönöm szépen az aktív részvételt! 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a bizottság 2024; március 25. napi 

nyilvános ülését 16 óra 13 perckor berekeszti. 

 

 

K.m.f. 

 

 

Mácsik Henrietta 

        jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

 

 

 

 

 

Készítette: 
             dr; Holczer Mónika  és  Cziráki Ildikó 

                          igazgatóságvezető  adminisztrátor 

 

Murvai Árpád 

elnök 

 

Ellenjegyezte: 

           dr; Zsikó-Gál Klaudia 

           jegyző 


